
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 446

Det kan forstås af den nuværende lovgivning, specifikt hvad angår kommunale grund-

skatter, at i tilfælde af at en kommune beslutter at forhøje grundskyldspromillen, da angi-

ver nugældende regler et system, som betyder, a) at kommunen løbende får udbetalt si-

ne penge (efter eventuelle sanktionsreduktioner), og b) at den enkelte ejerbolig-husstand

i pågældende kommune ikke løbende skal betale grundskyldsforøgelsen, idet denne bli-

ver "indefrosset" i ejendommen via et lån. Et lån der først forfalder til betaling, når ejen-

dommen bliver handlet. Ministeren bedes oplyse, om dette er korrekt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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